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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg från §5

Ordförande FARM Richard Svensson

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Emelie Sjögren väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Äskning FnollK FnollK har äskat 7 450 kr för ett 12 × 5 m stort partytält. Tanken är att det
ska användas som en lokal under mottagningen. FnollK motiverar sin äskning
ytterligare med att tältet kan ses som en investering för sektionen då det möj-
liggör fler utomhusarrangemang.
Carl berättar att tältet är inköpt och kommer användas som lunch- och festlokal
under mottagningen. Det vore trevligt om styret stod för kostnaden.
David tycker att det är vettigt; han planerar att lägga in tältet som en post
i sektionsbudgeten istället för att ta pengarna från sektionspotten om vi god-
känner äskningen. Han yrkar på att godkänna äskningen.
Beslut: Att godkänna FnollK:s äskning om ett partytält. (11-0)

§5 Äskning Sofia Inför stormötet tidigare i veckan lånade Sofia en konferensmikrofon av kåren
för att underlätta deltagande via Zoom. Eftersom det kan tänkas finnas behov
för möten som delvis är på plats och delvis via Zoom i framtiden äskar Sofia
för att köpa in en konferensmikrofon av samma modell som den hon lånade till
styret. Äskningen uppgår till 1 290 kr.
Bemelie undrar om tanken var att den skulle ägas av styret men lånas ut till
resten av sektionen. Sofia säger att det stämmer. Bemelie yrkar på godkännan-
de.
David undrar hur mycket den kommer användas i framtiden. Sofia har inte pra-
tat med kommittéerna om de har något behov av en konferensmikrofon, men
hon säger att hon kommer ha stormöte och utvärderingsmöte under mottag-
ningen och tänker att det är bra för styretmöten med vissa på plats och vissa
på distans. Hon tror också att det kan bli vanligare med distansmöten även
efter pandemin.
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Gustav tror att det alltid kommer finnas möten där folk är bortresta men ändå
vill delta, och att en konferensmikrofon därför vore bra.
Bemelie undrar om hur det funkade på stormötet. Oliver var med via Zoom
och tyckte det funkade bra. Sofia påpekar att den egentligen är för liten för
hela Focus, men borde räcka väl för till exempel styretrummet.
Beslut: Att godkänna äskningen. (10-0)

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Kärnstyret har jobbat med kontakten med PA, stöttat kommittéerna inför
mottagningen och haft stormöte. Sofia har fått en del frågor, bland annat om
möjligheterna för fest efter mottagningen, att bjuda in Bamse till häfvet och
huruvida 50/50-gränsen gäller även för Hilbert. David har kollat på onlinebe-
talningar.

§6.2 FnollK FnollK är lite stressade inför mottagningen. De har haft en hög arbetsbelast-
ning, men de tror att de kommer kunna lösa allt till mottagningens början. De
är lite oroliga för smittspridning, men känner att de har gjort vad de kan för
att förhindra det. Carl tycker att det verkar som att andra nollK:n inte bryr
sig lite mycket om smittspridningen, så det finns en viss överhängande risk att
mottagningen stängs ner för att restriktionerna inte efterlevs. Han hoppas dock
att om det händer så skulle F kunna fortsätta om vi har skött oss så bra som
han tror att vi kommer göra.

§6.3 F6 F6 planerar sina arr och börjar bli taggade inför mottagningen.

§6.4 DP DP planerar också sina arr och taggar mottagning de med. De ska snart börja
filma pausgyckel.

§6.5 Foc Foc har börjat vakna till liv efter sommaren. De har snackat lite om arr och
mekat.

§6.6 SNF SNF har dragit igång arbetet och haft möten med PA för att få pejl på studi-
erna under den kommande terminen. De har också funderat på mottagningen,
planerat, undersökt och sedan ställt in cocktailpartyt av flera anledningar, men
framförallt för att de vill att cocktailpartyt ska få vara cocktailpartyt och därför
vänta och fixa ett bra party när det väl går.

§6.7 FARM FARM planerar. Richard har börjat kolla på alternativ för FARM-mässan.
50-personsgränsen kvarstår och 50 %-gränsen har införts, så en fysisk mässa
kommer inte funka. Han har börjat kolla på alternativ för att genomföra det
digitalt. Bemelie påpekar att arbetsmarknadsenheten på kåren har börjat kolla
på samma sak. Richard säger att de har varit i kontakt.

§7 Avrapporteringar

§7.1 Möte med K och KfKb Bemelie och Sofia var på möte med K och KfKb:s styren den 9/8 för att disku-
tera uppförandeskriften och nyckelaccesser med mera för det nya rummet som
FIF delar med K och KfKb:s idrottsföreningar.
Bemelie berättar att KfKb tog på sig att fixa nyckelsystemet för rummet, men
hon gav dem vår kontraktmall så att de kan basera kontrakten på den. Hon
har kontaktat Albert och Spidera om att eventuellt fixa ett bokningssystem
som låter medlemmar från alla tre sektioner boka ett gruppprum i närheten
av rummet FIF får ta del av. Uppförandeskriften hade bra innehåll och borde
vara redo att skrivas på snart. Nyckeldepositionen kommer ligga på 500 kr.
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§7.2 Möte med PA efter
mail från Weidow

Den 10/8 fick styret ett mail från F:s PA, Weidow, där han uttryckte sin oro
över mottagningens utformning. TM:s PA, Julie, höll med. Bemelie, Carl och
Frida från FnollK pratade med Weidow och Julie separat och sedan med båda
dagen efter att mailet kom.
Bemelie tyckte att mötena gick bra. Weidow känner oro, men sa att det är vi
som bestämmer och att han bara kan agera rådgivare. Julie är inne på att vi
borde bära ansiktsmasker.
Oliver berättar hur det hela kom upp: SNF hade möte med Julie och Weidow
och mottagningen kom på tal. SNF förstod att PA inte var så insatta i planen
och att de kände en del oro. De tyckte att det är underligt att restriktionerna
kring undervisningen och de anställda är mycket hårdare än mottagningsre-
striktionerna. Efter det kontaktade de styret för att få dialog om det. Oliver
tycker det är bra för båda sidor att vi kan ha bra dialog och få förtroende för
varandra.

§7.3 Avstängda från
sektionen

Det förra styret portade två personer från sektionen under vårterminen, men
det nya styret (undantaget Carl och Richard som har suttit sen årsskiftet) vet
inte vem den ena av dem är trots att hen fortfarande är portad. Bemelie har
tagit reda på vem det är.
Bemelie berättar om de avstängningar som finns; vilka de är protokollförs inte
av sekretesskäl. Hon har även fått bekräftat från förrförra styret att de inte
gjorde några avstängningar eller liknande som fortfarande gäller.

§7.4 SU Sjemelie har varit på möte med sociala utskottet med SO i KL och skolans alla
SAMO. Erik Eliasson var där och drog en SAMO-inriktad version av presen-
tationen han hade för F-sektionen på stormötet. Erik tryckte på att man ska
ha god kontakt med PA och bygga en god relation med dem för att underlätta
konflikter. Det var mycket prat om alkoholproblem och Chalmers skyddsnät i
de frågorna.

§7.5 Övrigt bra att veta Bemelie har möte ikväll med alla sektionsordföranden.
Ludwig har gasqueråd ikväll.
Sjemelie har tagit upp kontakten med JämK, vilken inte var så aktiv förra året.

§8 Mottagningen

§8.1 Masker Carl berättar att bland annat Julie, Karolinska, Kungliga vetenskapsakademin
och Astra Zeneca förespråkar masker. FnollK tycker att sektionen borde an-
vända masker för att minska smittspridningen. De har än så länge beställt in
totalt 600 engångsmasker. De har även tänkt få Nollan att göra flergångsmas-
ker under Nollbrickstillverkningen. Hur mycket längre än så man vill ta det är
mer av en styretfråga, så Carl undrar vad styret tycker om att införa det mer
allmänt på sektionen.
Alla som uttalar sig tycker att masker är en bra idé. Sjemelie undrar hur man
ska äta under sittningar med maskerna; vad hon har hört är det dumt att ta
av och på sig maskerna. Carl svarar att det viktiga är att inte röra den fuktiga
delen av masken. Svårigheter med att ta på och av sig masker medför vissa
risker för egen person, men masker är väldigt bra för att minska hur mycket
man smittar andra. David påpekar att även felaktig användning av mask är
bättre än ingen mask alls.
David undrar om FnollK har någon koll på skillnad mellan hemgjorda masker
och masstillverkade masker. Carl svarar att det verkar vara en marginell skill-
nad enligt forskning. Maskerna de tänkte att Nollan ska tillverka ska göras av
bomull men ha en ficka för dammsugarfilter, vilket gör dem bättre än vanliga
hemgjorda masker. Innan dessa är gjorda är tanken att Nollan ska ha engångs-
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masker.
Oliver tycker att vi borde kunna lägga pengar på att köpa färdiga masker. Carl
säger att FnollK inte har några planer på att be phaddrarna tillverka masker,
så det vore bra att köpa in. Han tänker att det kan finnas en psykologisk fördel
med egengjorda masker; har man gjort den själv bär man den mer.
Oliver yrkar på att styret ska köpa in flergångsmasker till Nollan, phaddrar
och arrare. Carl säger att det kostar 60–80 kr per flergångsmask och runt 3 kr
per engångsmask.
Gustav inflikar att eftersom PA vill ha masker så kan vi be dem om sponsring.
Han gissar att man behöver fler engångsmasker än man tror eftersom folk inte
alltid hushåller så bra med engångsgrejer.
Richard påpekar att vi inte maskkultur i Sverige, men om vi kunde få majori-
teten att använda masker skulle det kunna ge med sig på sektionen. Han tänker
att man skulle kunna få till det med hjälp av maskkrav. Gustav håller med och
tror att det är viktigt att ställa hårda krav.
Richard tycker att man ska köpa in flergångsmasker och ge dem tillsammans
med Nollantröjan så att masken blir tydlig direkt. Han yrkar på inköp av
flergångsmasker (en var till alla Nollan, kommittéer och phaddrar), att man
söker sponsring från PA och att man bär dem från början av mottagningen.
Oliver tar upp alternativet att ha maskkrav på det inomhus men vara lite
slappare med det utomhus. Han skulle gärna se till att man hade masker första
dagen, antingen engångsmasker eller vad som kan lösas för att vara tydlig med
restriktionerna från början. Bemelie instämmer. Nollan och phaddrar borde ha
det på phaddergruppshänget första dagen om de är inomhus. Är de utomhus
skulle de kunna slippa masker om de är väl utspridda.
David har snabbkollat priser under mötet och fick det till 14 000 kr för 400
stycken med 1-2 arbetsdagars leverans. David tar på sig att maila PA om
sponsring idag.
Frågan om vilket mandat vi har att kräva masker kommer upp. Gustav tycker
att vi kan kräva mask på alla arr och får medhåll. Vidare föreslår han att man
beställer maskerna och chansar på att vi får sponsring om det är bråttom att
beställa. David tror att vi har råd att chansa; får vi ingen sponsring har pengar
nog att stå för det själva.
Richard tycker att man borde kräva mask även på utomhusarr. Nackdelarna
med att ha mask är minimala gentemot fördelarna. Gustav tycker att det är
lättare att få folk att följa maskkrav om det gäller på alla arr.
Carl yrkar på att man gör en stark rekommendation att kommittéer och före-
ningar att de har krav på maskbärande på inomhusarr. Vidare uppskattar han
att man skulle behöva 500 masker för att förse alla Nollan, phaddrar och arrare.
Richard jämkar sig med Olivers förslag.
Beslut: Att köpa in 500 flergångsmasker till Nollan, phaddrar och arrare.
(9-0)
Beslut: Att starkt rekommendera kommittéer och föreningar att ha krav på
maskbärande på inomhusarr. (9-0)
David påpekar att ingen ålades sköta maskinköpet och yrkar på att han själv
åläggs göra det i samråd med FnollK.
Beslut: Att ålägga David att hantera maskinköpet i samråd med FnollK.
(10-0)
Oliver tycker det vore bra att ha maskkrav på phaddergruppsarr, såsom Noll-
brickstillverkningen, och inte bara arr som kommittéer och föreningar håller i.
Carl påpekar att tillverkningen är i lokaler FnollK tillhandahåller, så de kan
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kräva masker.
Sjemelie tycker att vi borde rekommendera phaddrar att ha masker också. Carl
säger att FnollK jobbar på att få en smittskyddsexpert till phadderinfon för
att skrämma upp phaddrarna och få dem att bära masker.

§8.2 Övrigt David undrar om DP, F6 och FnollK har någon plan för biljettförsäljning med
iZettle eller liknande under mottagningen. Gustav säger att Data och IT har
ett bra system för det. David ska kolla med dem.

§9 Övriga frågor Inga.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:11!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Emelie Sjögren
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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